
PROTOKÓŁ  Nr 27/2014 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 8 maja  2014 roku 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Tuszewicki Eugeniusz, Przewodniczący Komisji 

2. Radziwił Agnieszka, członek komisji 

3. Jakimiuk Anatol, członek komisji  

4. Góralczuk Eugeniusz, członek komisji    

5. Korniluk Andrzej, członek komisji  

6. Derehajło Stanisław, Wójt Gminy     

7. Tołoczko Barbara, kierownik GOPS 

8. Oniszczuk Eugenia, inspektor ds. podatków i opłat Urz. Gminy                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

Posiedzenie odbyto w budynku Urzędu Gminy w Boćkach w godz. 14
00 

– 15
35 

 pod 

przewodnictwem Pana Tuszewickiego Eugeniusza, Przewodniczącego Komisji. 

Przewodniczący stwierdził, że obrady są prawomocne, w posiedzeniu uczestniczą wszyscy 

członkowie komisji.  

Następnie Przewodniczący odczytał porządek dzisiejszego posiedzenia. Porządek został 

przyjęty: 

Temat posiedzenia;  

1. Rozpatrzenie informacji na temat przyznawania zasiłków z pomocy społecznej. 

2. Rozpatrzenie informacji na temat zastosowanych ulg i umorzeń zobowiązań 

podatkowych w roku 2013 i 2014. 

3. Sprawy różne bieżące gminy 

 

Ad pkt 1 

Pan Tuszewicki poprosił Panią Barbarę Tołoczko o przedstawienie informacji na temat 

przyznawania zasiłków z pomocy społecznej. Kierownik GOPS wyjaśniła komu przysługuje 

prawo do świadczeń socjalnych oraz jakie są podstawy do udzielenia pomocy.  

Pani Radziwił zapytała: czy zdarzają się sytuacje, w których nie przyznaje się świadczenia? 

Pani Tołoczko odpowiedziała: żeby przyznać pomoc jest przeprowadzane postępowanie 

administracyjne, które rozpoczyna złożenie wniosku przez osobę ubiegającą się o pomoc. 

Pracownik socjalny przeprowadza dokładny, 19-to stronnicowy wywiad środowiskowy, który 

następnie podpisuje członek rodziny ubiegający się o pomoc, a zarazem potwierdza, że 

wszystkie informacje zawarte w wywiadzie są zgodne z prawdą. Jeżeli do GOPS-u zostaje 

załóżmy w danym miesiącu wniosek o przyznanie pomocy, wówczas do przyznania 

świadczenia brany jest dochód rodziny z miesiąca poprzedniego. Natomiast jeśli występuje 

problem z uzyskanie zaświadczeń z Urzędu Skarbowego, bądź określających powierzchnię 

gospodarstwa rolnego, aby udokumentować dochód mogą być składane oświadczenia. 

Postępowanie kończy się wydaniem decyzji, w której jest wyraźnie określone na co została 

przyznana pomoc i w jakiej formie (świadczenie pieniężne i niepieniężne). Świadczenia 

pieniężne są to różnego rodzaju zasiłki: stałe, okresowe, celowe, celowe specjalne oraz 

celowe ze względu na zdarzenia losowe. Osoby, które korzystają ze świadczeń z pomocy 

społecznej są obowiązane niezwłocznie informować GOPS o każdej zmianie sytuacji 

osobistej, dochodowej i majątkowej, które wiążą się z podstawą do przyznania świadczenia. 

Natomiast jeżeli osoby otrzymujące świadczenie socjalne marnotrawią przyznane im 

pieniądze, nie współpracują z pracownikiem socjalnym, czy też nie dotrzymują postanowień 

kontraktu, wówczas może to stanowić podstawę do odmowy przyznania świadczenia. 



Pan Tuszewicki zapytał: czy będą zmiany odnośnie przyznawania "zasiłków dla opiekuna 

osoby starszej"? 

Pani Basia odpowiedziała, że 15 maja wchodzi w życie nowelizacja ustawy o przyznawaniu 

tego rodzaju zasiłków. GOPS będzie przyjmował oświadczenia, jednak jedną z nowelizacji 

jest fakt, iż rolnik mający na siebie gospodarstwo rolne nie otrzyma takiego świadczenia. 

Natomiast w sytuacji gdy rolnik zaprzestał pracy w gospodarstwie to może otrzymać 

wyrównanie za ubiegłe miesiące, gdy to świadczenie nie było mu przyznawane. 

Kierownik GOPS dodała, iż aktualnie gmina dopłaca do opieki za siedem osób starszych 

przebywających w różnych DPS-ach na terenie województwa.   

  

Ad pkt 2 

Zabierając głos Pani Eugenia Oniszczuk poinformowała na temat zastosowanych ulg i 

umorzeń zobowiązań podatkowych  w roku 2013 i 2014. Powiedziała, iż wnioski z 2013 w 

ilości 59 wniosków i 2014 roku do 7 maja -13 wniosków, które wpłynęły do Wójta Gminy 

Boćki dotyczące ulg i zwolnień w podatku z tytułu kupna gruntów zostały rozpatrzone 

pozytywnie. 

 

Protokołował: 

Magdalena Kozłowska 

                                                                                            Przewodniczący Komisji                        

Eugeniusz Tuszewicki 

 


